
P R O T O K Ó Ł
z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu I Etyki Radnych 

Rady Gminy Świdwin odbytego w dniu 22 stycznia 2008 roku 
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Porządek posiedzenia:
1. Regulamin wynagradzania nauczycieli
2. Wolne wnioski

Ad.1. REGULAMIN WYNAGRADZANIA NAUCZYCIELI

Kierownik Gminnego Zespołu Oświaty, Kultury i Sportu Pani Marta Borowy 
przedstawiła projekt uchwały  w sprawie ustalenia wysokości stawek dodatków 
oraz  szczegółowych  warunków  ich  przyznawania,  sposobu  obliczania 
wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i za godziny doraźnych zastępstw 
oraz nagród i innych świadczeń wynikających ze stosunku pracy dla nauczycieli  
zatrudnionych w szkołach  i  oddziałach zerowych prowadzonych  przez  gminę 
Świdwin
Projekt Regulaminu stanowi załącznik do uchwały

Prezes Zarządu Oddziału Związku Nauczycielstwa Polskiego  Pani Wiesława 
Reszczyńska wniosła,  aby  w  Rozdziale  V  Wynagrodzenie  za  godziny 
ponadwymiarowe, godziny doraźnych zastępstw i godziny zajęć pozalekcyjnych 
w § 12: 
 ust.6 wprowadzić pkt 5)odbywaniem rekolekcji wielkanocnych
 wykreślić  pkt  10) Nie płaci  się  wynagrodzenia  za  zajęcia  ciche lub tylko 

sprawowanie opieki nad uczniami

Stanowiska  Pani  Reszczyńskiej  bronił  Przewodniczący  Międzyzakładowej 
Organizacji  Związkowej  NSZZ  „Solidarność”   Pracowników  Oświaty 
i Wychowania Pan Krzysztof Pełka.

Po  przeanalizowaniu  wniosków  Komisja  przychyliła  się  do  wniesienia 
proponowanych zmian

Ponadto  Pan  Pełka zaproponował  w  Rozdziale  III  Dodatek  funkcyjny 
zwiększyć  dodatek  funkcyjny  wychowawcom  klas  w  gimnazjach,  szkłach 
podstawowych  i  oddziałach  przedszkolnych  z  3  do  4  %  wynagrodzenia 
zasadniczego nauczyciela.

Po przeanalizowaniu propozycji  - stosunek Komisji jest negatywny



Ad.2. WOLNE WNIOSKI

1. Monitorowanie  opieki  medycznej  na  terenie  gminy  przekazać  Wójtowi 
Gminy.

2. Radny  Pan  Mieczysław  Kozicki nawiązał  do  sprawy  reorganizacji  sieci 
szkół. Uważa, że przedstawiona na Komisji Oświaty propozycja nie wniesie 
żadnych  oszczędności  za  wyjątkiem  sprzedaży  budynku  po  GZOKiS. 
Proponuje powrócić do pierwszej wersji – GZOKiS przenieść do Klępczewa, 
a w szkole pozostawić klasy I – III.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała

Wiesława Żmudzińska 
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